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Klin-KRaM, Medicinska Föreningen 
 

Datum: 21/11 
Tid: 17.15 
Plats: Papaver   
Zoom-länk: https://liu-se.zoom.us/j/61421019878?pwd=6jFFdUVj75Zv5q9NLxQMHXgp4F7fM9.1 

 
Kallade: 
Från LiMUR: 
Klara Nilsson, Ordförande  
Lukas Sjöö, Vice-ordförande 
Lovisa af Ekenstam, Kursrepresentantsansvarig klin 
 
Från MF-styrelsen: 
Thea Davidsson, Arbetsmiljöansvarig 
 
Kursrepresentanter: 
T6: Ayse Kaya 
K7: Smilla Frenger 
K8: Pontus Benke (suppleant)  
K9: Emelie Storm 
K10: Hedvig Leijonhielm 
K11: Kajsa Klope  
 
Övriga: 
Fredrik Iredahl, Programansvarig   
Katarina Kågedal, Biträdande Programansvarig 
Lennart Nilsson, Inspektor Medicinska Föreningen  
Julia Ragnö, VFU-studierektor 
Stergios Kechagias, Studieortsansvarig  
Lilian Alarik, Studievägledare 
Saga Hammar, SLF utbildningsansvarig 
 

1. Mötets öppnande  
Klara Nilsson öppnar mötet 17.15  
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2. Närvarande 

Från LiMUR 
Klara Nilsson - Ordförande LiMUR  
Lovisa af Ekenstam - kursrepresentantsansvarig klin 
 
Kursrepresentanter  
T6 - Ayse Kaya  
T7 - Smilla Frenger 
K8 - Pontus Benke  
K9 - Emelie Storm  
K10 - Hedvig Leijonhielm  
K11 - Kajsa Klope  
 
Övriga 
Oscar Kittel - Namnskyltsansvarig SLF  
Melker Lundström - Studentrepresentant studieortsråd Linköping 
Fredrik Iredahl - Programansvarig  
Stergios Kechagias - Studieortsansvarig Linköping  
Julia Ragnö - VFU-studierektor Region Östergötland  
 

3. Kursrepresentantsansvarig informerar 
3.1. Tillsatt kursrepresentantsansvarig klin 

Klara presenterar Lovisa af Ekenstam som ny Kursrepresentantsansvarig Klinterminer 
3.2. Vad har hänt sedan senaste KRaM?  

Klara presenterar vad som gjorts:  
● Consensus meddelar att de ska se om en möjlig lösning på fler eluttag i Dolomit 

och Papaver är en likt upplägget i antracit där de hänger från taket. Fler faktiska 
eluttag är aktuellt först vid renovering.   

● Frågan om att göra studentköket i norra tillgängligt enbart för klin-studenter är 
lyft med Consensus. Frågan om att det är för få platser är igång och jobbas med, 
att göra köket enbart för klin-studenter är inte möjlig i nuläget.  

● Operationskläder till T7: Peter Andersson meddelar att det ej är aktuellt att ge 
bara läkarstudenter, eller alla studenter som ska vara på operation, tillgång till 
rummet med operationskläder. Hans förslag är klädskåp i studenternas 
omklädningsrum och ska driva den frågan vidare på sitt håll.  
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● Ansvariga på termin 8 är kontaktade angående att lägga det första SPSS-tillfället 
tidigare på terminen. De ska diskutera hur detta ska göras på bästa sätt till 
kommande termin.  

● Kursansvariga på termin 9 är kontaktade angående schemaläggning, seminariet 
om suicid, editfallen, farmakologiutbildningen samt önskan om tidig information 
från klinikerna. De ska titta på detta.  

● Den positiva feedbacken angående termin 10 vidarebefordrades och mottogs med 
glädje.  

● Ansvariga på termin 11 informerades om önskan om fler föreläsningar om 
akutmedicin.  

● Frågan om ersättning för resor till vårdcentraler och Motala är en fråga för 
regionen. Consensus har meddelat att detta är en fråga som i december kommer 
att bearbetas av SFS (Sveriges förenade studentkårer).  

 
4. Kurspuls;  

T6: 
Svarsfrekvens: 6 av 30  
Mående: de flesta mår okej  
Stress: ligger i mitten ungefär, en del stress över de skriftliga uppgifterna (hembesök, etik, 
fältstudie), delvis på grund av att det bara gavs information första dagen, studenter upplever att de 
glömt mycket om hur uppgifterna ska göras/när de ska in. Hade varit bra om man fick mer 
information om de olika uppgifterna. Även tentan genererar en del stress.  
 
Arbetsmiljö:  Mycket uppskattat med med måndags-uppdateringarna från kursadmin. 
 
Föreläsningar: bra, men lite för många videos enligt vissa, där det är svårt att finna tiden att se 
alla i kombination med VFU. 
 
VFU-placeringar: de flesta är nöjda med sina placeringar. På njurmedicin fick studenter inte göra 
så mycket på avdelningen, men mottagningen var väldigt rolig.  

 
Övrigt: Enligt vissa är gruppsreflektionerna onödiga, alternativt att upplägget ändras. I nuläget är 
det en person som berättar om ett fall som de andra sedan ställer frågor om - blir som en 
föreläsning. Önskan om att ha mer fria diskussioner kring fallet som öppnar upp för mer 
diskussion. 
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Dödendagen-seminariet var mer en kopia från föreläsningen. Generellt kan seminarier mer vara 
som föreläsningar, där det inte blir en diskussion mellan studenterna och “föreläsaren” utan hen 
drar bara igenom sin presentation och öppnar för frågor i slutet om det hinns med. 
Informationen kring fältstudien var inte så bra på lisam, specifikt var det otydligt om ifall mallen 
som finns måste användas eller inte. Det är två olika personer som rättar fältstudierna, där ena är 
hård angående mallen medan den andra inte är det - olika hård rättning beroende på vem man får.  
 

 
T7:  
Svarsfrekvens: 11  
Mående: Generellt bra 
Stress: Ortrac stressar en del, där det är svårt att fylla i alla punkter på alla avdelningar - ibland 
genomförs inte ett specifikt moment under den tiden man är på placeringen, då svårt att kunna 
genomföra det. Har generellt blivit bättre under terminens gång då avdelningarna vänjer sig för 
varje ny grupp av studenter hur de ska göra. 
 
Arbetsmiljö: Det finns en brist på lunchplatser. Fråga lyfts om det finns lunchrum någon 
annanstans som kan användas för studenter? Kanske på mottagningar/avdelningar som har lediga 
rum som kan användas.  

 
Föreläsningar: Föreläsningar har kortats ned, känns kort och svårt att hinna med att gå igenom allt 
som är tanken, men bra innehåll på föreläsningarna. 

 
VFU-placeringar: Bra betyg på samtliga placeringar, speciellt studentmottagningarna är mycket 
uppskattade. 

 
Övrigt: Studenter är lite trötta på att skriva inlämningsuppgifter/reflektionsuppgifter. Förstår inte 
riktigt poängen med att behöva skriva en uppgift efter varje reflektionstillfälle när man ändå 
diskuterar. 
Kirurgsimuleringen med Oliver Gimm var jättebra.  
Önskar mer information om BT, förslagsvis ett seminarium/informationsföreläsning där 
kursledningen kan berätta hur planerna för BT samt resten av programmet ser ut.  
Ses en “problematik” med att man behöver komplettera alla timmar man varit borta från VFU, då 
det blir svårt när man är sjuk i mer än 1-2 dagar - blir helt plötsligt 2+ hela helger uppbokade för 
att ta igen. Uppfattningen var att VFU skulle vara mer kunskapsbaserat nu och inte bara 
närvarobaserat. Fredrik Iredahl menar att det är bra att det finns möjlighet att komplettera, få 
tillgång till kvalitativ VFU.  
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Hedvig (K10) frågar om det finns möjlighet att bjuda in AT/BT-studierektor för att berätta om BT, 
kanske i början av termin 9. Fredrik Iredahl tar med detta till arbetsgrupp läk och återkommer.   

 
 

K8: 
Svarsfrekvens: 14 
Mående: Bra  
Stress: De flesta är inte så stressade, men för de som är det gäller det att hinna klart med sitt 
arbete, och stress kring SPSS/statistik.  
 
Arbetsmiljö: Bra  

 
Övrigt: SPSS-tillfället (personlig handledning på plats/zoom) borde kommit tidigare under 
terminen. Det var inte så många där men de som var där tyckte att det var bra.  
Finns en önskan om en statistikföreläsning mer nära i tid - det senaste hölls under K5 - då man 
inte minns så mycket.  
Finns det möjlighet till att ha ett eller två tillfällen med VF-amanuenser för stöd gällande 
SPSS/Statistik. Kajsa (K11) svarar som representant för VF att det kanske är möjligt om studenter 
i förhand skickar in frågor så att amanuenser kan sätta sig in mer i arbetet för att kunna 
svara/erbjuda hjälp. Fredrik Iredahl meddelar att T8 ska uppdateras i vår med seminarier mm.  
Generellt en bra termin, men blir ensamt.  

 
 

K9: 
Svarsfrekvens: 14 
Mående: Måendet är okej 
Stress: Många som är stressade (4-6) 

 
Arbetsmiljö: Önskan om fler sittplatser i norra. Om det inte finns plats för fler sittplatser inne i 
köket så ges förslaget att erbjuda fler sittplatser i norra entrén/ljusgården utanför matsalen. Just nu 
är det inte riktiga sittplatser utan små gula bord som inte alls är ergonomiska. 

 
Föreläsningar: Önskning igen om “bättre” schemaläggning - inte ha ögon och stroke på 
förmiddagen för att på eftermiddagen ha en suicid föreläsning, och sedan gå tillbaka igen till en 
föreläsning om ögon. 
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Finns stark önskan att undersöka relevans av handläggning om tillstånd som gås igenom på 
föreläsningar, just nu sägs mycket som i praktiken inte genomförs - uppdatera föreläsningar 
utifrån vad man faktiskt gör i praktiken (exempelvis föreläsning om ADHD).  

 
VFU-placeringar: Blir en hög arbetsbelastning att ha VFU måndag till fredag, där kliniker är 
oförstående när det gäller att ta igen när man varit sjuk.  
Önskan igen om att få ut ett schema tidigare inför de enskilda VFU-placeringarna, när man ska 
börja, sluta, ha studentmottagning mm.  
Finns ett missnöje med BUP/psyk; det är för få patienter, handledare är borta från 
studentmottagningen så går inte att genomföra ibland, annars välfungerande.   
ÖNH mycket bra. 
Med KUA finns missnöje om att läkarstudenter är mer gratis arbetskraft/omvårdnad för kliniken 
snarare än att man får lära sig att arbeta inom sin framtida yrkesroll. Framförallt på kvällstid då 
läkare går hem vid 16-tiden och då är det “bara” omvårdnadsarbete kvar. Gäller framförallt 
geriatriken.  

 
 

K10: 
Svarsfrekvens: 13 
Mående: Mår helt okej 
Stress: Folk är inte jättestressade, men något över tenta-p samt att börja söka AT i februari.  

 
Arbetsmiljö: Dörren till herrarnas omklädningsrum går inte helt igen utan står och glappar. Ett 
förslag om att få upp krokar på väggarna i omklädningsrummen då skåpen är små - svårt att få in 
allt under vintern, och jobbigt när det regnar att allt i skåpet blir blött av de blöta kläderna.  
Uttrycker igen önskan om ett eget matrum för klin-studenter. 

 
Föreläsningar:  

 
VFU-placeringar: Män har känt sig diskriminerade på gyn-placeringen då de i en större 
utsträckning än kvinnorna ombeds  att gå ut. Upplever att de inte får samma undervisning och går 
miste om värdefull utbildning. Personalen är dock stöttande och försöker hjälpa i den mån de kan. 

 
 

K11: 
Svarsfrekvens: 17 
Mående: Mår ganska bra 

 

 
Medicinska Föreningen 
Kårhus Örat 
Universitetssjukhuset, ingång 73 
581 85 Linköping 

 
www.mflinkoping.se 

 

styrelsen@mflinkoping.se 
Org nr: 822002-0658 
Bankgiro: 5327-1789 

 6 

 



Medicinska Föreningen | Kallelse Klin-KRaM 21-11-2024 
__________________________________________________________ 

 
 
 

Stress: Blandad stress; för att få jobb, för att få AT. Vissa har fått AT med en tidig start som gör att 
de bara har en chans att klara tentan.  

 
Arbetsmiljö: Önskan om ett separat matrum i norra entrén för klin.  

 
Föreläsningar: Upplevs som diffusa och ger inte så mycket, saknar föreläsningar med konkreta 
handläggningar om olika tillstånd. Önskar en trauma föreläsning alternativt en blankett på Lisam 
som kan läsas igenom, som komplement till simuleringarna.  
Akutdagarna är jättebra och uppskattade! Eventuellt lite för många studenter på varje fall, men 
förstår att det är en resursfråga.  
Hade varit bra att ha akutdag innan UL-vikariat under tidigare termin (9).  

 
VFU-placeringar: De flesta är nöjda med sina placeringar på VC, men på vissa vårdcentraler får 
man enbart auskultera, med motiveringen att det saknas rum för att kunna hålla 
studentmottagning. De VC som nämns är; Skänninge, Ekholmen mfl - formuläret var anonymt 
och alla skrev inte vilka vårdcentraler det gäller. Kajsa ska kolla och återkomma, Lovisa af 
Ekenstam för sedan vidare berörda VC till Julia Ragnö. 
Akuten är jättebra men det är för många studenter (har framförts till akuten) och man kommer 
inte upp i 30 timmar per vecka - för få pass!  
Studenter missnöjda med geriatriken, det är få patienter på många läkare och studenter, vilket gör 
att det går långsamt och man får inte göra jättemycket.  

 
Övrigt: Önskan om att Lisam/kursrummen ska vara lika varje termin, då variationen i upplägg gör 
att man aldrig vet vart man hittar olika saker!  
IPL-momentet under K11 är två veckor och belagt ganska tidigt på terminen. Läk läser då sin 
elfte och sista termin medan de andra programmen kanske läser 3:e eller 4:e terminen. Det går ut 
på att man ska göra en förbättringsarbete i en klinisk verksamhet, men då läk-studenter har 
betydligt mer klinisk erfarenhet blir det dem som drar i mycket av arbetet och de andra 
programmen förlitar sig mycket på läk-studenter - blir inte en jämn fördelning av arbetet. 
Studenterna tycker att det hade varit bättre om det ligger tidigare under utbildningen för att det 
ska bli mer likt mellan programmen. Dock uppskattas det även att det ligger där det ligger (tidigt 
på terminen) då det är under perioden som AT-intervjuer hålls. Stergios Kechagias meddelar att 
det var en tanke från läks sida att det ligger sent då det är då man har erfarenhet av olika 
verksamheter - kanske snarare så att de andra programmen borde lägga momentet senare på sin 
utbildning.  

 
5. Anmälda diskussionspunkter  

 

 
Medicinska Föreningen 
Kårhus Örat 
Universitetssjukhuset, ingång 73 
581 85 Linköping 

 
www.mflinkoping.se 

 

styrelsen@mflinkoping.se 
Org nr: 822002-0658 
Bankgiro: 5327-1789 

 7 

 



Medicinska Föreningen | Kallelse Klin-KRaM 21-11-2024 
__________________________________________________________ 

 
 
 

 
6. Övrig diskussion/frågor 

Studentkorten blockeras ibland när man är ute på VFU, problematiskt när man exempelvis är i 
Motala: Hedvig (K10) berättar att man kan få hjälp på distans genom att ringa IT.  
 

7. Mötets avslutande 
Lovisa af Ekenstam avslutar mötet 18.08  
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